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Zápis z 2. jednání Rady pro  
vnitřní hodnocení VŠE 

Datum: 22. listopadu 2022 (9:00-11:00) 

Přítomni: Petr Dvořák, Pavel Hnát, Radoslav Delina, Radka Druláková, Jakub Fischer, Jiří Hnilica, Marek Jindra, Martin 
Lukeš, Hana Machková, Hana Mikovcová, Petr Musílek, Milan Nidl, Martin Pělucha, Jana Skálová, Marek Stříteský, Josef 
Taušer, Alena Vančurová, Jan Zouhar, během jednání dorazili Vladislav Bína, Tomáš Kincl, Petr Šimáček 

Omluveni: Karina Kubelková, Ota Novotný 

Hosté: Veronika Skočdopolová, Marek Hudík, Karel Brůna, Josef Klement 

  Jméno Podpis Funkce/útvar 

Zapsal: Josef Klement   tajemník 

Schválil: Petr Dvořák   rektor 

 

1. Program jednání 

1.1 Projednání a schválení záměru předložit žádost o akreditaci habilitačního a jmenovacího řízení oboru Finance (FFÚ) 
1.2 Změna v akreditaci DBA Doctor of Business Administration (FPH) 
1.3 Udělení akreditace studijnímu programu Information Systems Management (FIS) 
1.4 Konzultanti rady pro oblast Informatika 
1.5 Jmenování členů a předsedy stálé pracovní skupiny pro oblast Informatika 
1.6 Zpráva o přijímacím řízení (roční, akademický rok 2021/22), pror. Hnát 
1.7 Zpráva o výsledcích studentských anket (roční, akademický rok 2021/22), pror. Hnát 
1.8 Zpráva o uplatnění absolventů (roční, kalendářní rok 2021/22), pror. Novotný 
1.9 Zpráva o mezinárodních vztazích (roční, kalendářní rok 2021/22), pror. Machková  

 

Jednání řídil rektor Dvořák. Na úvod přivítal přítomné, konstatoval, že je přítomno 18 členů Rady pro vnitřní hodnocení 
VŠE (RVH) a RVH je tedy usnášeníschopná. 

Rada pro vnitřní hodnocení se hlasováním usnesla na výše uvedeném programu jednání.  
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1.1 Projednání a schválení záměru předložit žádost o akreditaci habilitačního a jmenovacího řízení oboru Finance (FFÚ) 

Děkan Musílek předložil návrh Vědecké rady FFÚ na schválení záměru předložit žádost o akreditaci habilitačního a 
jmenovacího řízení oboru Finance NAÚ. Žádost schválily Akademický senát fakulty (21. října 2022) a Vědecká rada 
fakulty (26. října 2022). Kompletní akreditační spis je k dispozici v aplikaci akreditace.vse.cz: Akreditace Finance - VŠE 
v Praze (vse.cz).  
 
Akreditace habilitačního a jmenovacího řízení je předložena s předstihem s ohledem na blížící se konec platnosti 
akreditace stávajícího habilitačního a jmenovacího řízení oboru Finance, která končí 30. listopadu 2023. Akreditační 
spis obsahuje veškeré náležitosti vyžadované Národním akreditačním úřadem (NAÚ) pro akreditaci habilitačního a 
jmenovacího řízení dle požadavků, které vstoupily v platnost v červenci 2022. V souladu s požadavky NAÚ je akreditace 
oboru Finance předložena v původních formulářích, jejichž platnost končí letošním rokem. Akreditace předloženého 
programu zachovává zaměření habilitačního a jmenovacího řízení oboru Finance bez jakýchkoli změn. Fakulta v rámci 
akreditace předkládá aktuální informace, které se vztahují k vědecko-výzkumné činnosti fakulty za posledních 5 let, 
vč. mezinárodního aspektu těchto aktivit, a taktéž poskytuje požadované informace o personálním zabezpečení oboru 
řízení. 
 
V následné diskusi se hovořilo zejména o nedodržování lhůt ze strany Národního akreditačního úřadu pro vysoké 
školství, z kterého pro vysoké školy plynou značná rizika a nejistota. Dle rektora Dvořáka se jedná o velký problém, 
který snad bude nové vedení úřadu řešit. Fakulty by však na tuto situaci měly reagovat tím, že budou své záměry 
připravovat v ještě větším předstihu než doposud.  
 

Závěry a úkoly: 

Rada pro vnitřní hodnocení VŠE schvaluje podle článku 34 odst. 2 Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí 
a s nimi souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠE záměr 
předložit žádost o akreditaci habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru Finance Národnímu 
akreditačnímu úřadu pro vysoké školství. 

Děkan Musílek odešel ze sálu, bylo přítomno 17 členů RVH. 

Pro přijetí návrhu hlasovalo 17 členů, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

Děkan Musílek se vrátil na jednání, přítomno bylo 18 členů RVH. 

OVV zajistí odeslání žádosti na NAÚ. 

 
1.2 Změna v akreditaci DBA Doctor of Business Administration (FPH) 

Změny v akreditaci představil nový garant doc. Hudík. Dle jeho slov program DBA běží na Fakultě podnikohospodářské 
třetím rokem a v současné době jej studuje 20 osob. Fakulta žádá o změny v akreditaci zejména kvůli změně garanta 
programu. Na základě vyhodnocení dosavadního průběhu programu jsou navrhovány další drobné úpravy v systému 
získávání bodů tak, aby bodování více odpovídalo náročnosti. Dalším cílem fakulty bylo odlišit profesní doktorát DBA 
od akademického Ph.D., takže se mění způsob bodového ohodnocení za konference pro praktiky a akademiky.  

V diskusi se hovořilo o poptávce po studiu předloženého studijního programu. Dle doc. Hudíka pochází uchazeči 
primárně ze zahraničí, kdy velmi záleží, jak je profesní doktorát v zemi uchazeče přijímán. Například ve Velké Británii 
či USA je zájem vyšší, podobně v Německu, kde tento titul umožňuje absolventům psát si před jménem zkratku „dr.“ 
Dle pana rektora by při snaze zvyšovat náročnost Ph.D. studií mohla být DBA studia vhodnou alternativou.  

Na jednání dorazili děkan Bína, doc. Kincl a Ing. Šimáček, bylo přítomno 21 členů RVH. 

 

https://akreditace.vse.cz/secure/accreditation-231
https://akreditace.vse.cz/secure/accreditation-231
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Závěry a úkoly: 

Rada pro vnitřní hodnocení VŠE schvaluje změnu akreditace DBA Doctor of Business Administration podle článku 8 
odst. 3 Řádu celoživotního vzdělávání a vzdělávání v mezinárodně uznávaných kurzech Vysoké školy ekonomické 
v Praze. 

Pro přijetí návrhu hlasovalo 21 členů, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

 

Tajemník rady zajistí archivaci původní a změněné verze akreditace. OŘK ve spolupráci s FPH zajistí evidenci v InSIS. 

 

1.3 Udělení akreditace studijnímu programu Information Systems Management (FIS) 

Projednání žádosti o udělení akreditace studijnímu programu Information Systems Management navázalo na minulé 
jednání, během kterého byl program představen a diskutován. Kompletní akreditační spis je k dispozici v aplikaci 
akreditace.vse.cz: Akreditace Information Systems Management - VŠE v Praze (vse.cz). Rada pro vnitřní hodnocení 
VŠE stanovila hodnotitelem žádosti o udělení akreditace prof. RNDr. Tomáše Pitnera, Ph.D., jehož hodnocení je 
k dispozici v aplikaci. 

Dle prorektora Hnáta se jedná o kvalitně zpracovaný spis i studijní program. Také hodnocení prof. Pitnera bylo 
zpracováno velmi svědomitě a je pozitivní s doporučením studijní program akreditovat.   

Závěry a úkoly: 

Rada pro vnitřní hodnocení VŠE schvaluje podle článku 29 odst. 2 Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí 
a s nimi souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠE na 
návrh Vědecké rady FIS vnitřní akreditaci studijního programu Information Systems Management (FIS), a to na dobu 
10 let. 

Děkan Fischer odešel ze sálu, bylo přítomno 20 členů RVH.  

Pro přijetí návrhu hlasovalo 20 členů, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

Děkan Fischer se vrátil do sálu, bylo přítomno 21 členů RVH.  

 

Tajemník rady zajistí vystavení rozhodnutí o udělení akreditace. 

OŘK zajistí informování NAÚ. 

OŘK zajistí spolu s FIS správnou evidenci akreditace v InSIS. 

 

1.4 Konzultanti rady pro oblast Informatika 

Rektor na úvod vysvětlil, že konzultanty rady a pracovní skupinu pro oblast vzdělávání Informatika se RVH rozhodla 
zavést, protože v radě nepůsobí tolik informatiků, jako ekonomů. Cílem pracovní skupiny tedy je zpracovávat 
doporučení k otázkám týkajícím se oblasti vzdělávání Informatika. 

Členy stále pracovní skupiny mohou být členové a konzultanti Rady. Konzultanti byli jmenováni do konce funkčního 
období Rady, tj. do 1. 10. 2022.  

Pro oblast vzdělávání Informatika jsou navrženi:  

doc. Ing. Vilém Sklenák, CSc. VŠE, Fakulta informatiky a statistiky, vedoucí katedry   

https://akreditace.vse.cz/secure/accreditation-230
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prof. Ing. Petr Berka, CSc. VŠE, Fakulta informatiky a statistiky, profesor   

prof. Ing. Petr Doucek, CSc. VŠE, Fakulta informatiky a statistiky, proděkan   

prof. Ing. Ján Paralič, PhD. TU Košice, Fakulta elektrotechniky a informatiky, profesor   

prof. RNDr. Tomáš Pitner, Ph.D. – MU Brno, profesor 

Ing. Mgr. Peter Schmidt, PhD. EU Bratislava, Fakulta hospodárskej informatiky, vedoucí katedry   

Závěry a úkoly: 

Na základě čl. 38 Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a vnitřního 
hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠE Rada pro vnitřní hodnocení VŠE jmenuje 
následující konzultanty pro oblast vzdělávání Informatika:  

doc. Ing. Vilém Sklenák, CSc. VŠE, Fakulta informatiky a statistiky, vedoucí katedry   

prof. Ing. Petr Berka, CSc. VŠE, Fakulta informatiky a statistiky, profesor   

prof. Ing. Petr Doucek, CSc. VŠE, Fakulta informatiky a statistiky, proděkan   

prof. Ing. Ján Paralič, PhD. TU Košice, Fakulta elektrotechniky a informatiky, profesor   

prof. RNDr. Tomáš Pitner, Ph.D. – MU Brno, profesor 

Ing. Mgr. Peter Schmidt, PhD. EU Bratislava, Fakulta hospodárskej informatiky, vedoucí katedry   

Pro přijetí návrhu hlasovalo 21 členů, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

 

Pror. Hnát zajistí vydání jmenovacích dekretů. 

OŘK zajistí aktualizaci informací na webu VŠE. 

 

1.5 Jmenování členů a předsedy stálé pracovní skupiny pro oblast Informatika 

Na základě čl. 37 Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a vnitřního 
hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠE Rada z členů Rady a konzultantů vymezených v 
čl. 38 jmenuje a odvolává jejich předsedy a další členy pracovních skupin.  

Závěry a úkoly: 

Na základě čl. 37 odst. 1 Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a vnitřního 
hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠE Rada pro vnitřní hodnocení VŠE jmenuje 
předsedou stálé pracovní skupiny pro oblast vzdělávání Informatika:  

doc. Ing. Vilém Sklenák, CSc. VŠE, Fakulta informatiky a statistiky, vedoucí katedry   

  

Na základě čl. 37 odst. 1 Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a vnitřního 
hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠE Rada pro vnitřní hodnocení VŠE jmenuje členy 
stálé pracovní skupiny pro oblast vzdělávání Informatika:  

prof. Ing. Petr Berka, CSc. VŠE, Fakulta informatiky a statistiky, profesor   

prof. Ing. Petr Doucek, CSc. VŠE, Fakulta informatiky a statistiky, proděkan   

doc. Ing. Ota Novotný, Ph.D.      VŠE, prorektor  

prof. Ing. Ján Paralič, PhD. TU Košice, Fakulta elektrotechniky a informatiky, profesor   
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prof. RNDr. Tomáš Pitner, Ph.D. – MU Brno, profesor 

Ing. Mgr. Peter Schmidt, PhD. EU Bratislava, Fakulta hospodárskej informatiky, vedoucí katedry 

Pro přijetí návrhu hlasovalo 21 členů, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

 

Pror. Hnát zajistí vydání jmenovacích dekretů. 

OŘK zajistí aktualizaci informací na webu VŠE. 

 

1.6 Zpráva o přijímacím řízení (roční, akademický rok 2021/22), pror. Hnát 

Pror. Hnát předložil pravidelnou hodnotící zprávu podle článku 23 odst. 1 písm. a) Pravidel systému zajišťování kvality 
vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností VŠE. 

Počet uchazečů o bakalářské studium se v předchozích dvou letech zvyšuje, počet zapsaných je spíše konstantní. Počet 
uchazečů o magisterské studium je relativně stabilní, počet zapsaných mírně klesá. Trend počtu zapsaných 
magisterských studentů se odvíjí od předchozích trendů u bakalářů, takže pokles není překvapivý. 

Klesá počet cizinců zapsaných ve studiu. Analyzovat je třeba zájem o programy vyučované v anglickém jazyce. 

Zhruba polovina uchazečů je přijata bez přijímacích zkoušek. 51 % uchazečů o magisterské studium v ZS 2022/2023 
přichází z VŠE a tvoří 74,4 % zapsaných studentů. 

Nejvíce uchazečů pochází z Prahy, následují cizinci (bez SR), Středočeský kraj a Slovensko. 

Většina zapsaných uchazečů v češtině čerpá informace z webu VŠE a fakulty a od rodiny a přátel. Na anglických 
programech dominují informace od současných studentů VŠE a vyhledávání na internetu.  

Navržená opatření: 

1. Posílit zájem uchazečů o studium implementací moderních metod výuky a posílením získaných znalostí a 
kompetencí. 

2. Transparentně komunikovat obsah studijních programů a získané kompetence. 
3. Posílit pozici VŠE jako opinion leadera v ekonomických tématech v ČR. 
4. Implementovat další vylepšení přijímacího řízení v InSIS. 

V diskusi pror. Lukeš vyjádřil přesvědčení, že bude nezbytné v otázce dotazníku cílícího na zjištění, odkud studenti 
získali informace o VŠE, oddělit rodinu a přátele, protože se jedná o odlišné skupiny. Dle pror. Hnáta to bude možné 
až za rok, protože do současného přijímacího řízení již nelze zasahovat. Dále se hovořilo o tom, že je složité 
vyhodnocovat studijní úspěšnost během covidu, protože značná část uchazečů byla přijata bez přijímacích zkoušek. 
Rektor Dvořák apeloval na vedení fakult, aby se snažila použít prezentovaná data pro hledání způsobů, jak výuku a 
související činnosti optimalizovat s ohledem na měnící se podmínky. Dle pror. Hnáta by bylo vhodné realizovat 
přijímací řízení a rozesílání výsledků uchazečům dříve, než se tak děje v současnosti, aby se snížilo riziko, že si uchazeči 
vyberou jinou VŠ. 

Závěry a úkoly: 

Rada pro vnitřní hodnocení VŠE schvaluje zprávu o přijímacím řízení podle článku 23 odst. 1 písm. a) Pravidel 
systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, 
tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠE. 

Pro přijetí návrhu hlasovalo 21 členů, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

 

OŘK zajistí zveřejnění hlavních závěrů a navržených opatření. 
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1.7 Zpráva o výsledcích studentských anket (roční, akademický rok 2021/22), pror. Hnát 

Pror. Hnát předložil pravidelnou hodnotící zprávu podle článku 23 odst. 1 písm. c) Pravidel systému zajišťování kvality 
vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností VŠE. 

Evaluace v InSIS v nové podobě umožňují souhrnná hodnocení předmětů i vyučujících, ale také členění po studijních 
programech a pracovištích. 

FMV a FM vykazují dlouhodobě nejpříznivější hodnocení předmětů i vyučujících, a to včetně využití moderních prvků 
ve výuce. Absolventi FIS a FFÚ jsou nejvíce spokojeni s využitím hlavní specializace. Nejčastěji si vedlejší specializaci 
na fakultě hlavní specializace volili absolventi FPH. Největší zájem je trvale o vedlejší specializace na FPH (mj. 29 % 
absolventů FMV), nejmenší zájem u absolventů jiných fakult je dlouhodobě o vedlejší specializaci na FIS. 

Podíl dotázaných absolventů, kteří by při opakované volbě již nechtěli studovat na VŠE, se udržuje pod 10 %. Studenti 
FMV by nejvíce ze všech fakult chtěli studovat něco jiného na jiné škole (9,1 %), případně jiný obor na VŠE (20,9 %). 
Zhruba 10 % absolventů FFÚ a FIS by na stejné fakultě zvolilo jiný obor. 

Navržená opatření: 

1. Upravit otázku na náročnost předmětu a překryvy v evaluacích výuky již tento semestr. 

2. Vyhodnocovat a zveřejňovat evaluace výuky v Datové analytice VŠE již v příštím roce. 

3. Využít evaluace výuky v InSIS k hodnocení vyučujících a studijních programů. 

4. Nerušit bonifikaci u zápisů po vyplnění evaluace výuky. 

5. Transparentně komunikovat obsah studijních programů a získané kompetence. 

 

V diskusi se hovořilo o potřebě ponechat studentům, kteří vyplní dotazník o spokojenosti se studiem, hodinu navíc u 
zápisů. Děkan Fischer upozornil, že právě díky tomuto motivačnímu prvku se míra response studentů dříve výrazně 
zvýšila. Doc. Kincl sdílel zkušenosti FM, která kompletní zpětnou vazbu studentů včetně komentářů a následných 
reakcí pedagogů zveřejňuje na intranetu. Díky tomu navíc došlo ke kultivaci studentských hodnocení. Pror. Nidl popsal 
vývoj nástroje automaticky zobrazujícího výsledky studentských anket a fakt, že bude ještě nezbytné prodiskutovat, 
jak data prezentovat, aby umožňovala správnou interpretaci výsledků. Doc. Delina sdílel své zkušenosti ze zahraničí, 
kdy se ukázalo, že striktnější učitelé dostávají nižší hodnocení, takže vedení školy neporovnává vyučující mezi sebou, 
ale zajímá se o trend hodnocení jednotlivých vyučujících. Dalším diskutovaným tématem byl strach studentů z ne-
anonymity studentských anket. Dle členů RVH je třeba jim vysvětlovat, že anonymita je skutečně dodržována a 
studentům nehrozí žádná forma odvety od hodnocených vyučujících. Dle dr. Jindry by mohlo pomoci, kdyby se sami 
studenti podíleli na procesu vyhodnocení studentských anket, a tím se přesvědčili o funkčnosti systému. Někteří 
členové rady zmínili své obavy z publikování kompletní studentské zpětné vazby i s toxickými komentáři.  

Závěry a úkoly: 

Rada pro vnitřní hodnocení VŠE schvaluje zprávu o výsledcích studentských anket podle článku 23 odst. 1 písm. c) 
Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality 
vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠE. 

Pro přijetí návrhu hlasovalo 21 členů, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

 

OŘK zajistí zveřejnění hlavních závěrů a navržených opatření. 
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1.8 Zpráva o uplatnění absolventů (roční, akademický rok 2021/22), pror. Novotný 

Pror. Novotný předložil pravidelnou hodnotící zprávu podle článku 23 odst. 1 písm. d) Pravidel systému zajišťování 
kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností VŠE. Její výsledky prezentoval pror. Hnát. 

Absolventi nejčastěji nastupují do soukromých společností. Z hlediska velikosti zaměstnavatele nejčastěji pracují 
absolventi ve velkých podnicích s 1 000 a více zaměstnanci. V takto velkých podnicích pracují nejvíce absolventi NF, 
ve středních podnicích (250–999 zaměstnanců) pracuje nejvíce absolventů FIS a v menších podnicích (50–249 
zaměstnanců) bychom našli nejvíce absolventů FPH.  

U stejného zaměstnavatele jako v průběhu studia zůstalo 56,5 % z dotázaných. Nejvíce zůstávají ve svém prvním 
zaměstnání absolventi FM, a naopak nejméně absolventi FMV.  

Propojení studia na VŠE a praxe je dle absolventů průměrné. Dlouhodobě nejlépe využívají v praxi své znalosti 
absolventi FFÚ a FIS. Přes 96 % absolventů při studiu pracovalo.  

Dlouhodobě se hrubý plat absolventů v prvním zaměstnání pohybuje zejména mezi intervaly 20 001 Kč až 30 000 Kč 
a 30 001 Kč až 40 000 Kč. V tomto rozmezí je plat většiny absolventů i v jejich současném zaměstnání, procentuální 
zastoupení však klesá. Lze konstatovat, že plat absolventů se s postupem času od ukončení studia zvyšuje. 
Zastoupení v intervalu 40 001 Kč až 50 000 Kč se tento rok (2021) zvýšilo. Dlouhodobě nejvyšších nástupních platů 
dosahují absolventi FIS, a to jak v prvním, tak i v jejich následujícím pracovním zařazení.  

Absolventi roku 2020/2021 nejčastěji uváděli, že se naučili velmi dobře pracovat s informacemi a osvojili si 
ekonomické myšlení a jednání. Z manažerských, komunikačních a sociálních dovedností je jako nejčastěji získaná 
dovednost uváděna tvorba prezentací a písemný projev spolu s týmovou prací. Mezi osvojenými osobními 
kompetencemi jsou jen drobné rozdíly, všechny kompetence absolventi hodnotí dlouhodobě pozitivně. Jako nejvíce 
osvojená dovednost v tomto šetření vychází schopnost identifikace a řešení problému následována samostatným 
rozhodováním.  

 

Závěry a úkoly: 

Rada pro vnitřní hodnocení VŠE schvaluje zprávu o uplatnění absolventů podle článku 23 odst. 1 písm. d) Pravidel 
systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, 
tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠE. 

Pro přijetí návrhu hlasovalo 21 členů, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

 

OŘK zajistí zveřejnění hlavních závěrů a navržených opatření. 

 

1.9 Zpráva o mezinárodních vztazích (roční, akademický rok 2021/22), pror. Machková 

Pror. Machková předložila pravidelnou hodnotící zprávu podle článku 23 odst. 1 písm. f) Pravidel systému zajišťování 
kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností VŠE. 

Internacionalizace je dlouhodobou strategickou prioritou VŠE, která již v současnosti plní cíl stanovený MŠMT pro 
oblast internacionalizace českých vysokých škol do roku 2030, kterým je 20% podíl absolventů s mezinárodní 
zkušeností. Roste počet studentů v placených cizojazyčných programech. Příjmy ze školného stále významněji 
přispívají k posílení rozpočtu VŠE a jednotlivých fakult. 
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Z hlediska oborového i geografického umožnuje nabídka studijních míst na zahraničních partnerských vysokých 
školách uspokojit téměř všechny zájemce o studium v zahraničí. Motivaci studentů některých studijních programů 
snižuje přetrvávající problém s uznáváním předmětů vystudovaných v zahraničí. 

Pro studenty VŠE by bylo vhodné více využívat možností zahraničních pracovních stáží. Podmínkou pro rozvoj této 
formy mobility je uznávání pracovních stáží jako nedílné součásti studijních povinností. 

Vzhledem k tomu, že OZS administruje mobilitu téměř 2 000 studentů ročně, je v oblasti internacionalizace 
dlouhodobě kladen velký důraz na optimalizaci administrativních procesů a digitalizaci. Investice se zúročily v období 
pandemie Covid 19, kdy VŠE mohla pokračovat v realizaci mezinárodní spolupráce při využití online forem komunikace 
a při realizaci virtuálních mobilit studentů. 

VŠE vystupuje aktivně v rámci projektu Erasmus Without Papers (EWP). Ve spolupráci s Centrem informatiky 
intenzivně pracuje na projektu elektronického uzavírání smluv s partnerskými univerzitami. 

 

Závěry a úkoly: 

Rada pro vnitřní hodnocení VŠE schvaluje zprávu o mezinárodních vztazích podle článku 23 odst. 1 písm. f) Pravidel 
systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, 
tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠE. 

Pro přijetí návrhu hlasovalo 21 členů, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl přijat. 

 

OŘK zajistí zveřejnění hlavních závěrů a navržených opatření. 

 

2. Různé 

a) Rektor informoval, že na základě žádosti děkana NF zaslal na NAÚ dopis, ve kterém požádal o zpětvzetí žádosti o 

udělení akreditace navazujícímu magisterskému profesně zaměřenému studijnímu programu „Ekonomická 

žurnalistika“. 

 

 

3. Další jednání rady  

Příští jednání rady proběhne v úterý 18. 4. 2023 od 09:00. 
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